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To: 5.1.2 IEEE @minvws nl]
)From: 5.1.2e

Sent: Wed 9/23/2020 11:31:17 AM

Subject: RE: vraag aan de minister viaiReceived: Wed 9/23/2020 11: AM

Ze adviseerde wel te doen. Zit in de lijn.

Verzonden: woensdag 23 september 2020 13:11

Aan:IGEN) EEE @minvws.ni>

Onderwerp: RE: vraag aan de minister vile

Ja denk ik wel, vraag even EN

van: [EEN EEN© minvws.nl>
Verzonden: woensdag 23 september 2020 13:10

Aan:IEEEJEBEMeminvws.ni>
Onderwerp: RE: vraag aan de minister via [20%

Oke. Moet die ook tangs RES

van: INECKECNIN)<IEEERM© invws n>
Verzonden: woensdag 23 september 2020 12:05

@minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag aan de minister vials

Oh en maak er een formelere nota van. Niet van jou aan de minister maar via een format)))

van:[EXECERED© minvws.n i>
Verzonden: woensdag 23 september 2020 11:46

Onderwerp: RE: vraag aan de minister via [SS

Hierbij een memo. [Ed kan jij die mailen of kan ik dit beter via een andere kanaal doen?

van:IEEE minvws.nl>

Verzonden: woensdag 23 september 2020
11:19

Onderwerp: RE: vraag aan de minister vialg

mo

Lijkt mij heel mooi om te doen. Gezien de weinige overleggen die we hebben deze week (minister zit in thuisquarantaine), denk

ik dat het beste is dit in een korte memo vandaag aan haar voor te leggen.

Met hartelijke groet,
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Directie communicatie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

van: INEEXECNINN)EEE© minvws.n>
Verzonden: dinsdag 22 september 2020 15:25

Aan: 5.1.2e A. @minvws.nl>

CC; 5.1.2e A. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag aan de minister via[gif&

Het gaat om een digitale meeting op 6 oktober trouwens

ven:IEEE)
Verzonden: dinsdag 22 september 2020 15:11

Aan: 5.1.2e ) < minvws.nl>

CCs 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: vraag aan de minister via

+EE
Zie hieronder de mail van REY We hebben een mooi publicitair moment, waarbij de minister een overeenkomst uit kan reiken

aan 8 initiatieven gericht op innovatie om grote sportevenementen open te stellen voor publiek (met zoveel mogelijk vrijheden)
binnen de kaders die door de COVID-19 maatregelen geschept worden, om zo sportevenementen met publiek op een

verantwoorde manier plaats te laten vinden.

Het lijkt mij een hele positieve boodschap en goede manier om zichtbaar op de zaken die wél mogelijk zijn in de sport in deze

tijd.

Ik heb eigenlijk morgen een antwoord nodig, anders doet de stas EZK dit. Kan jij polsen of ze hierin geinteresseerd is?

GroetenEREY

van:[ICESEEEc invws i>
Verzonden: dinsdag 22 september 2020 12:11

Aan:EEE minvws.nl>

Onderwerp: vraag aan de minister via

SBIR Sportevenementen voor publiek

In juli RVO heeft een oproep bij het bedrijfsleven uitgezet om het ontwikkelen van nieuwe producten en diensten met als doel

grote binnen- en buitensportevenementen verantwoord open te stellen voor publiek en deelnemers met zoveel mogelijk

vrijheden. Dat is op dit moment een grote maatschappelijke uitdaging vanwege het risico op verspreiding van COVID-19. Met

goede voorzorgsmaatregelen en met inzet van innovaties is het wellicht mogelijk om publiek veilig bij sportevenementen toe te

laten met een maximale bezetting.. Deze SBIR is onderdeel van het fieldlab evenementen dat wordt gesteund door de

ministeries van VWS, EZK, OCW en JenV. Er zijn 8 initiatieven geselecteerd die geld krijgen voor een haalbaarheidsonderzoek.

Vraag is of de minister heeft leuk zo vinden om deze 8 initiatieven uit te nodigen en de overeenkomst aan hen uit te reiken.

Normaal doet de stas EZK dit.
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Graag snel een antwoord.

Groet


